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Protokół z V zwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 31 marca 2011r. 

  

     Sesję rozpoczęła o godz. 910 Przewodnicząca Rady, Lilla Burkiewicz słowami „Otwieram V 

zwyczajną sesję Rady Gminy Słońsk” i powitaniem Radnych Gminy, Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, 

Sołtysów i kierowników jednostek organizacyjnych. 

     Po sprawdzeniu listy obecności radnych, Przewodnicząca Rady oznajmiła, że na sesji obecnych jest 

13 radnych, co przy 15- osobowym składzie Rady Gminy Słońsk stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. (Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego  

protokołu). 

    Przyjęcie protokołu z IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 31 stycznia 2011 r. 

     Uwag i zapytań nie zgłoszono. W związku z tym przystąpiono do  głosowania nad  przyjęciem 

protokołu z IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk. W głosowaniu uczestniczyło 13 Radnych, oddało 

głosów 13, w tym: 13 głosów „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciw”. 

     Kontynuując część regulaminową obrad, Przewodnicząca odczytała porządek IV zwyczajnej sesji i 

zwróciła się z zapytaniem, czy będą wnioski o jego  zmianę. 

Wniosek o uzupełnienie porządku posiedzenia zgłosił Wójt Gminy – J. Krzyśków.  

     W związku z powyższym Wójt Gminy zaproponował w punkcie III podpunkt: 8 przenieść do 

podpunktu 2 następnie należy wprowadzić dodatkowo jako: 

- podpunkt 11) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany w dokumencie „Plan rozwoju 

miejscowości Słońsk na lata 2009-2015 z perspektywą do 2020r.” realizowanego w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów wiejskich na lata 2007-2013 działanie 3.4 „Odnowa i rozwój wsi”, 

- podpunkt 12) projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Słońsk do określenia 

wysokości opłat za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

świadczonych  przez Zakład Gospodarki Wodno – Ściekowej w Słońsku, 

- podpunkt 13) projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Słońsk do określenia 

wysokości opłat za korzystanie ze świetlicy wiejskiej – Domu Wielopokoleniowego w Głuchowie. 

     W związku z powyższym Radni (obecnych 13 radnych), jednogłośnie przyjęli porządek obrad po 

wprowadzonych zmianach (13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANACH 

I.  Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

- przyjęcie protokołu z ostatniej sesji, 

- wnioski o uzupełnienie porządku obrad, 

- uchwalenie porządku obrad. 
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II. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady Gminy Słońsk. 

III. Podjęcie uchwały w sprawie:  

1) zmiany uchwały budżetowej, 

2) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Słońsk, 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Słońsk na lata 2011-2020, 

4) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki, 

5) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

6) określenia wzorów deklaracji i informacji obowiązujących na terenie Gminy Słońsk 

dotyczących podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego, 

7) zmiany uchwały określającej wysokość stawek oraz zwolnień od podatku od nieruchomości, 

8) zatwierdzenia zmiany w dokumencie „Plan rozwoju miejscowości Ownice” realizowanego w 

ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2010-2013, z działania „Odnowa i 

rozwój wsi”, 

9) opłat za korzystanie z cmentarza komunalnego w Słońsku, 

10)  ustalenia planu pracy Rady Gminy Słońsk oraz zatwierdzenia planów pracy poszczególnych 

Komisji Rady na rok 2011, 

11)  zatwierdzenia zmiany w dokumencie „Plan rozwoju miejscowości Słońsk na lata 2009-2015 z 

perspektywą do 2020r.” realizowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów wiejskich na 

lata 2007-2013 działanie 3.4 „Odnowa i rozwój wsi”, 

12)  upoważnienia Wójta Gminy Słońsk do określenia wysokości opłat za usługi opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych świadczonych  przez Zakład 

Gospodarki Wodno – Ściekowej w Słońsku, 

13)  upoważnienia Wójta Gminy Słońsk do określenia wysokości opłat za korzystanie ze świetlicy 

wiejskiej – Domu Wielopokoleniowego w Głuchowie. 

IV. Interpelacje radnych. 

V. Wolne wnioski 

VI. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu II. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady 

Gminy Słońsk. (zał. nr 2 i 3 do niniejszego protokołu) 

 

Do punktu III - 1) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 



 3 

     Skarbnik Gminy, Edmund Niemyski wyjaśnił, że na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 4, pkt 9  lit. „i” 

ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz art. 94 ust. 1, art. 212 ust. 1 pkt 

1,2,3,5,6,7, art. 235,art. 236, ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych. 

     Zwiększa się łączną kwotę planowanych dochodów budżetu gminy na 2011 rok o kwotę 87 369,00 

zł 

1) zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 202.631,00 zł z tego zwiększa się dochody na programy 

finansowane z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, z niepodlegajacych 

zwrotowi środków pochodzących z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie Europejskiego 

Porozumienia o Wolnym Handlu (EFTA) oraz z innych środków niepodlegających zwrotowi, 

pochodzących z zagranicy o kwotę 13 205,00 zł 

2) zwiększa się dochody majątkowe o 290 000,00 zł jak w zał. nr 1 do uchwały. 

     Zwiększa się łączną kwotę planowanych wydatków budżetu gminy na 2011 rok o kwotę 198 073, 

53 zł w tym: 

1) zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę  231 926,47 zł z tego zwiększa się wydatki na programy 

finansowane z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej, z niepodlegających 

zwrotowi środków pochodzących z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie Europejskiego 

Porozumienia o  Wolnym Handlu  oraz innych środków niepodlegajacych zwrotowi, pochodzących z 

zagranicy zwiększa się o kwotę 13.900,00 zł 

2) zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 430.000,00 zł jak w zał. nr 2 do uchwały. 

     Deficyt budżetu, wynikający z rozliczenia dochodów i wydatków, wynosi 110 704,53 zł 

Zmniejsza się nadwyżkę budżetu o kwotę  110 704,53 zł 

Nadwyżka budżetu gminy po zmianach wynosi 2 862 170,47 zł 

Zmniejsza się łączną kwotę  rozchodów budżetu gminy na 2011 rok o kwotę 110 704,53 zł w tym 

spłaty pożyczek otrzymanych na finansowanie  zadań realizowanych z udziałem  środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej  o kwotę  110 704,53 zł 

Rozchody budżetu gminy po zmianach ustala się w łącznej wysokości 4 137 759,47 zł 

     Dokonuje się zmiany zał. nr 3 do uchwał nr IV/16/2011 Rady Gminy Słońsk z dnia 31 stycznia 

2011r. w sprawie uchwały budżetowej gminy na 2011 r., dotyczącego planowanych przychodów i 

rozchodów budżetu w 2011r., który otrzymuje brzmienie, jak w zał. nr 3 do uchwały. 

     Dokonuje się zmiany zał. nr 9 do uchwały nr IV/16/2011 Rady Gminy Słońsk z dnia 31 stycznia  

2011 r. w sprawie uchwały budżetowej gminy na 2011 r., dotyczącego planowanych dochodów i 

wydatków związanych z realizacją zadań wykonywanych na podstawie porozumień  między 

jednostkami samorządu terytorialnego w 2011 r., który otrzymuje brzmienie, jak w zał. nr 4 do 

uchwały. 
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     W uchwale nr IV/16/2011 Rady Gminy Słońsk z dnia 31 stycznia 2011r. w sprawie uchwały 

budżetowej gminy na 2011r. § 4 otrzymuje brzmienie „Określa się limity zobowiązań z tytułu 

zaciągniętych kredytów i pożyczek zaciąganych na : 

1. pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu do kwoty 1.500.000,00 zł 

2. finansowanie planowanego deficytu budżetu do kwoty 1.100.000,00 zł 

3. wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących  z budżetu  Unii 

Europejskiej do kwoty 500.000,00 zł 

4. spłatę  wcześniej zaciągniętych  zobowiązań z tytułu zaciąganych pożyczek i kredytów do kwoty 

216.568,00 zł” 

     Wprowadza się § 4a, który otrzymuje brzmienie: „§ 4a. Łączna kwota udzielanych poręczeń i 

gwarancji w 2011 roku nie może przekroczyć kwoty 34 000,00 zł” 

     W § 12 dopisuje się pkt 6 o brzmieniu: 6. „udzielania w roku budżetowym poręczeń do kwoty 

34 000,00 zł”. 

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej i poddała Radzie Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  Oddano głosów 13, w tym: 8  „za”, 0 „przeciw”, 5 

wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej. Uchwała ma nr 

V/22/2011 i stanowi załącznik  nr 4 do niniejszego protokołu sesji. 
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Do punktu III - 2) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Słońsk. 

     Na posiedzenie sesji przybyli przedstawiciele z Polskiego Górnictwa Naftowego i Gazownictwa SA, 

którzy przedstawili swoje plany odnośnie wydobycia ropy na terenie Gminy Słońsk. 

     Opracowanie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Słońsk (dalej Studium) wnioskowane było przez przedsiębiorstwo Polskie Górnictwo Naftowe i 

Gazownictwo, które na terenie gminy Słońsk i gmin sąsiednich uzyskało od Ministra Ochrony 

Środowiska Zasobów Naturalnych i Leśnictwa, Koncesję nr 26/99/p na poszukiwanie i rozpoznanie 

złóż ropy naftowej i gazu ziemnego pn. „Chartów-Ośno Lubuskie”. 

     Podjęcie prac nad Studium i jego uchwalenie stanowi pierwszy krok zmierzający do zabezpieczenia 

potencjalnych zasobów ropy naftowej lub gazu, przed zagospodarowaniem, które mogłoby 

uniemożliwić lub utrudnić prace geologiczne. 

     Z uwagi na spodziewane korzyści dla gospodarki działania ww. są istotne zarówno dla państwa jak 

i gminy. Przedmiotem zmiany Studium objęto tereny potencjalnego występowania złóż wyznaczone 

na załącznikach jako obszar nr 1 - ”Kamień Mały” oraz obszar nr 2 i 3 - „Ownice”.  

     Procedura planistyczna, zgodnie z wymogami ustawy z dnia   27. 03. 2003 r. o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. Nr 80 poz. 717 ze zm.) oraz ustawy z dnia 3 października 

2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 

środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz.U. 2008 nr 199 poz. 1227 ze zm.) 

zapewni jawność postępowania, każdy bowiem będzie mógł zapoznać się w dowolnym czasie z 

dokumentacją. Zapewni również udział organów odpowiednich dla ochrony oraz innych 

zainteresowanych ochroną, licznie występujących obszarów przyrodniczych. 

     Sporządzenie i przyjęcie przez Radę Gminy zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego jest niezbędne dla rozpoczęcia prac nad miejscowymi 

planami zagospodarowania przestrzennego, które zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym cyt. „nie mogą naruszać ustaleń” Studium. Nie można więc 

uchwalić planu, który będzie w sprzeczności z ustaleniami Studium.  

Obecne ustalenia Studium nie dają możliwości uchwalenia planu na poszukiwanie 

i rozpoznanie złóż ropy  naftowej i gazu ziemnego oraz nie zabezpieczają terenów występowania 

potencjalnych o dużej złóż wartości przed inwestycjami, które mogą ograniczyć możliwości 

wydobycia, dlatego należało podjąć uchwałę.  

     Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę, godz. 955. 

     Po przerwie godz. 1000  Nieobecny radny Jan Obara. 

Obecnych 12 radnych. 
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     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Słońsk. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Słońsk. 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Słońsk i poddała Radzie Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 12  „za”, 0 „przeciw”, 0 

„wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Słońsk. Uchwała ma nr 

V/23/2011 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu sesji. 

 

Do punktu III - 3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Słońsk na lata 2011-2020. 

     Dokonuje się zmiany zał. nr 1 do uchwały nr IV/17/2011 Rady Gminy Słońsk z dnia 31 stycznia 

2011r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Słońsk na lata 2011-2020, 

obejmującego: 

1) dochody i wydatki bieżące, dochody i wydatki majątkowe, wynik budżetu, przeznaczenie 

nadwyżki lub sposób sfinansowania deficytu, 

2) przychody i rozchody budżetu, kwotę długu  oraz sposób sfinansowania spłaty długu, 

3) informację o relacji kształtowania się długu, o której mowa w art. 243 ustawy o finansach 

publicznych, który otrzymuje brzmienie jak w zał. nr 1 do uchwały. 
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     Dokonuje się zmiany zał. nr 2 do uchwały nr IV/17/2011 Rady Gminy Słońsk z dnia 31 stycznia 

2011r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Słońsk na lata 2011-2015, 

obejmującego przedsięwzięcia wieloletnie, zgodnie z zał. nr 2 do uchwały.  

     Dokonuje się zmiany zał. nr 3 do uchwały Nr IV/17/2011 Rady Gminy Słońsk z dnia 31 stycznia 

2011r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słońsk na lata 2011-2020, 

obejmujący objaśnienia przyjętych wartości, który otrzymuje brzmienie, jak zał. nr 3 do uchwały. 

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Słońsk na lata 2011-2020. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Słońsk na lata 2011-2020. 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Słońsk na lata 2011-2020 i poddała Radzie Gminy  pod 

głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 11  „za”, 0 „przeciw”, 1 

„wstrzymujący się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Słońsk na lata 2011-2020. 

Uchwała ma nr V/24/2011 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu sesji. 

     

Do punktu III – 4) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

     Na podstawie art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 20 lutego 2009r. o funduszu sołeckim, Rada Gminy  

wyraziła zgodę na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2012 środków stanowiących fundusz 

sołecki. 
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     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 

budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki i poddała Radzie 

Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 12  „za”, 0 „przeciw”, 0 

„wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki. Uchwała ma nr V/25/2011 i stanowi załącznik  do 

niniejszego protokołu sesji. 

 

     Do punktu III – 5) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

     Projekt uchwały omówił Skarbnik Gminy, Edmund Niemyski. Wyjaśniał, że kredyt długoterminowy 

w kwocie 500.000 zł przeznaczony będzie na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu gminy na 

2011 rok z przeznaczeniem na realizację zadań: 

- budowa chodników na ul. Prostej 

- udział własny w budowie dróg na osiedlu PGR, współfinansowany przez ANR 

- roboty  dodatkowe przy budowie wodociągu – rozliczenie końcowe 

- wykonanie projektu technicznego modernizacji stacji uzdatniania wody wraz z 2 odwiertami studni 

głębinowych w miejscowości Lemierzyce. 

     Spłata kredytu długoterminowego wraz odsetkami będzie  następować  z dochodów własnych 

budżetu gminy z uwzględnieniem w planach budżetowych obejmujących spłatę kredytu w latach 

2011 do 2019 z okresem karencji do 31.03.2013 w spłacie kredytu. 
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     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Radny Tomasz Musiał poinformował, że lepiej te środki wyodrębnić z budżetu gminy. 

     Wójt Gminy oświadczył, że byłoby to możliwe, gdyby nie było bieżących spraw. Skarbnik Gminy 

dodał, że jesteśmy małą gminą i mamy małe dochody. 

Ponadto Wójt zaznaczył, że założeniem było, aby jak najwięcej zrobić i jeśli jest możliwość znalezienia 

środków na dofinansowanie to dlaczego mamy z tego nie korzystać. 

     Więcej uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego i poddała Radzie Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 8  „za”, 1 „przeciw”, 3 

„wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Uchwała 

ma nr V/26/2011 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu sesji. 

 

Do punktu III - 6) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji 

obowiązujących na terenie Gminy Słońsk dotyczących podatku od nieruchomości, podatku rolnego 

i podatku leśnego. 

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji 
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obowiązujących na terenie Gminy Słońsk dotyczących podatku od nieruchomości, podatku rolnego i 

podatku leśnego. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji i 

informacji obowiązujących na terenie Gminy Słońsk dotyczących podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego. 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia 

wzorów deklaracji i informacji obowiązujących na terenie Gminy Słońsk dotyczących podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego i poddała Radzie Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 12  „za”, 0 „przeciw”, 0 

„wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji 

obowiązujących na terenie Gminy Słońsk dotyczących podatku od nieruchomości, podatku rolnego 

i podatku leśnego. Uchwała ma nr V/27/2011 i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu sesji. 

 

Do punktu III - 7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały określającej wysokość stawek oraz 

zwolnień od podatku od nieruchomości. 

    Skarbnik Gminy, Edmund Niemyski wyjaśnił, że należy zmienić uchwałę nr LI/323/2010 Rady Gminy 

Słońsk z dnia 5 listopada 2010r. w ten sposób, że § 1 pkt 2 lit. d otrzymuje brzmienie: „związanych z 

prowadzeniem działalności gospodarczej w zakresie  udzielania świadczeń zdrowotnych , zajętych 

przez podmioty udzielające  tych świadczeń od 1 m
2 

powierzchni użytkowej – 4,27 zł” 

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały określającej wysokość stawek 

oraz zwolnień od podatku od nieruchomości.  

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały określającej wysokość 

stawek oraz zwolnień od podatku od nieruchomości. 



 11 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały określającej wysokość stawek oraz zwolnień od podatku od nieruchomości i poddała Radzie 

Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 12  „za”, 0 „przeciw”, 0 

„wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały określającej wysokość stawek oraz 

zwolnień od podatku od nieruchomości. Uchwała ma nr V/28/2011 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu sesji. 

 

 

Do punktu III -8) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany w dokumencie „Plan rozwoju 

miejscowości Ownice” realizowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2010-2013, z działania „Odnowa i rozwój wsi”. 

     Wójt Gminy wyjaśnił, że w związku z zamiarem złożenia wniosku o dofinansowanie remontu sali 

wiejskiej w Ownicach w ramach PROW zaistniała konieczność doprecyzowania zadania remontu tejże 

sali ujętego w „Planie rozwoju miejscowości Ownice”,  zagospodarowanie terenu wraz z remontem 

drogi przy sali wiejskiej. 

Stąd dokonanie zmiany w uchwalonym planie jest konieczne.  

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany w dokumencie „Plan 

rozwoju miejscowości Ownice” realizowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

lata 2010-2013, z działania „Odnowa i rozwój wsi”. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany w dokumencie 

„Plan rozwoju miejscowości Ownice” realizowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2010-2013, z działania „Odnowa i rozwój wsi”. 
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     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

zmiany w dokumencie „Plan rozwoju miejscowości Ownice” realizowanego w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2010-2013, z działania „Odnowa i rozwój wsi” i poddała Radzie 

Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 12  „za”, 0„przeciw”, 0 

„wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia zmiany w dokumencie „Plan rozwoju 

miejscowości Ownice” realizowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2010-2013, z działania „Odnowa i rozwój wsi”. Uchwała ma nr V/29/2011 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu sesji. 

 

Do punktu III -9) Podjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z cmentarza komunalnego w 

Słońsku. 

     Na podstawie art. 4 ust.1 pkt 2  organy stanowiące jednostek samorządu terytorialnego 

postanawiają o wysokości cen i opłat albo o sposobie ustalania cen i opłat za usługi komunalne o 

charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

jednostek samorządu terytorialnego.  

Projekt niniejszej uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia stawek opłat za korzystanie z cmentarza 

komunalnego w Słońsku został przygotowany w związku z  wnioskiem administratora cmentarza -  

Zakładu Gospodarki Wodno-Ściekowej w Słońsku, a związany jest z koniecznością utrzymania 

cmentarza na zadowalającym poziomie. 

Ze względu na rosnące  koszty utrzymania cmentarza, spowodowane głównie wzrostem kosztów 

wywozu i składowania odpadów komunalnych, zachodzi bezwzględna potrzeba uchwalenia stawek 

opłat na realnym poziomie.  

Podkreślić należy, że opłaty za miejsca grzebalne w dniu pogrzebu nie obciążają bezpośrednio osób 

uprawnionych do pochowania zwłok, gdyż są „refundowane” w ramach zasiłku pogrzebowego. 

Wobec powyższego przyjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z cmentarza jest zasadne. 

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 
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     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłat za korzystanie z cmentarza komunalnego 

w Słońsku. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłat za korzystanie z cmentarza 

komunalnego w Słońsku. 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie opłat za 

korzystanie z cmentarza komunalnego w Słońsku i poddała Radzie Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 12  „za”, 0„przeciw”, 0 

„wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z cmentarza komunalnego w 

Słońsku. Uchwała ma nr V/30/2011 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

     

Do punktu III -10) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Słońsk oraz 

zatwierdzenia planów pracy poszczególnych Komisji Rady na rok 2011. 

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji  

o przedstawienie opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

planu pracy Rady Gminy Słońsk oraz zatwierdzenia planów pracy poszczególnych Komisji Rady na rok 

2011 i poddała Radzie Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 12  „za”, 0„przeciw”, 0 

„wstrzymujących się”. 
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     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Słońsk oraz 

zatwierdzenia planów pracy poszczególnych Komisji Rady na rok 2011. Uchwała ma nr V/31/2011 i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

 

Do punktu III -11) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany w dokumencie „Plan rozwoju 

miejscowości Słońsk na lata 2009-2015 z perspektywą do 2020r.” realizowanego w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów wiejskich na lata 2007-2013 działanie 3.4 „Odnowa i rozwój wsi”. 

     Wójt Gminy,  poinformował, że w związku z zamiarem złożenia wniosku o dofinansowanie 

inwestycji realizowanych w miejscowości Słońsk w ramach PROW zaistniała konieczność 

doprecyzowania zadań ujętych w „Planie rozwoju miejscowości Słońsk”, uchwalonym w roku 2009.  

Stąd dokonanie zmiany w uchwalonym planie jest konieczne. 

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany w dokumencie „Plan 

rozwoju miejscowości Słońsk na lata 2009-2015 z perspektywą do 2020r.” realizowanego w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów wiejskich na lata 2007-2013 działanie 3.4 „Odnowa i rozwój wsi”. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany w dokumencie 

„Plan rozwoju miejscowości Słońsk na lata 2009-2015 z perspektywą do 2020r.” realizowanego w 

ramach Programu Rozwoju Obszarów wiejskich na lata 2007-2013 działanie 3.4 „Odnowa i rozwój 

wsi”. 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

zmiany w dokumencie „Plan rozwoju miejscowości Słońsk na lata 2009-2015 z perspektywą do 

2020r.” realizowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów wiejskich na lata 2007-2013 działanie 

3.4 „Odnowa i rozwój wsi” i poddała Radzie Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 10  „za”, 0„przeciw”, 2 

„wstrzymujących się”. 
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     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia zmiany w dokumencie „Plan rozwoju 

miejscowości Słońsk na lata 2009-2015 z perspektywą do 2020r.” realizowanego w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów wiejskich na lata 2007-2013 działanie 3.4 „Odnowa i rozwój wsi”. 

Uchwała ma nr V/32/2011 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

 

Do punktu III -12) Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Słońsk do określenia 

wysokości opłat za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych świadczonych  przez Zakład Gospodarki Wodno – Ściekowej w Słońsku. 

Zastępca Wójta wyjaśniła, że na podstawie art. 4 ust.1 pkt 2  organy stanowiące jednostek 

samorządu terytorialnego postanawiają o wysokości cen i opłat albo o sposobie ustalania cen i opłat 

za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej jednostek samorządu terytorialnego. Na podstawie art. 4 ust.2 powyższej 

ustawy uprawnienia, o których mowa w ust. 1 pkt 2, organy stanowiące jednostek samorządu 

terytorialnego mogą powierzyć organom wykonawczym tych jednostek. W przedmiotowej sprawie 

przekazanie kompetencji Wójtowi do ustalania cen za korzystanie ze świetlicy wiejskiej – Domu 

Wielopokoleniowego w Głuchowie jest zasadne.  

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie 

opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Słońsk do 

określenia wysokości opłat za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych świadczonych  przez Zakład Gospodarki Wodno – Ściekowej w Słońsku. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Słońsk do 

określenia wysokości opłat za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych świadczonych  przez Zakład Gospodarki Wodno – Ściekowej w Słońsku. 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Wójta Gminy Słońsk do określenia wysokości opłat za usługi opróżniania zbiorników 
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bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych świadczonych  przez Zakład Gospodarki Wodno – 

Ściekowej w Słońsku i poddała Radzie Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 11  „za”, 0 „przeciw”, 1 

„wstrzymujący się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Słońsk do określenia 

wysokości opłat za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych świadczonych  przez Zakład Gospodarki Wodno – Ściekowej w Słońsku. Uchwała ma nr 

V/33/2011 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

 

Do punktu III -13) Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Słońsk do określenia 

wysokości opłat za korzystanie ze świetlicy wiejskiej – Domu Wielopokoleniowego w Głuchowie. 

Zastępca Wójta Gminy wyjaśnił, że na podstawie art. 4 ust.1 pkt 2  organy stanowiące jednostek 

samorządu terytorialnego postanawiają o wysokości cen i opłat albo o sposobie ustalania cen i opłat 

za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej jednostek samorządu terytorialnego. Na podstawie art. 4 ust.2 powyższej 

ustawy uprawnienia, o których mowa w ust. 1 pkt 2, organy stanowiące jednostek samorządu 

terytorialnego mogą powierzyć organom wykonawczym tych jednostek. W przedmiotowej sprawie 

przekazanie kompetencji Wójtowi do ustalania cen za korzystanie ze świetlicy wiejskiej – Domu 

Wielopokoleniowego w Głuchowie jest zasadne.  

     Przewodnicząca Rady poinformowała, że  projekt uchwały był konsultowany z trzema stałymi 

komisjami Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do przewodniczących komisji  

o przedstawienie opinii. 

     Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Słońsk do 

określenia wysokości opłat za korzystanie ze świetlicy wiejskiej – Domu Wielopokoleniowego w 

Głuchowie. 

    Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Słońsk do 

określenia wysokości opłat za korzystanie ze świetlicy wiejskiej – Domu Wielopokoleniowego w 

Głuchowie. 

     Jerzy Piecuch – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych oznajmił, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

     Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  
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     W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Wójta Gminy Słońsk do określenia wysokości opłat za korzystanie ze świetlicy wiejskiej – Domu 

Wielopokoleniowego w Głuchowie i poddała Radzie Gminy  pod głosowanie jawne. 

     W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych.  Oddano głosów 12, w tym: 12  „za”, 0„przeciw”, 0 

„wstrzymujących się”. 

     Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, że 

Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Słońsk do określenia 

wysokości opłat za korzystanie ze świetlicy wiejskiej – Domu Wielopokoleniowego w Głuchowie. 

Uchwała ma nr V/34/2011 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

 

     Godz. 1154 sale opuścił radny Piotr Żurański. 

 

     Do punktu IV - Interpelacje radnych. 

Nie zgłoszono. 

 

     Do punktu V - Wolne wnioski. 

     Sołtys Ownic, Józef Kazieczko poruszył sprawę studium. 

     Radny, Marian Banasik poruszył temat rozrytego wału na rzece Warcie. Dodał, że jest tam 

naprawdę źle. 

Wójt Gminy poinformował, że sprawa zostanie przekazana do powiatu. 

     Radna, Jolanta Baś poinformowała, że mieszkaniec Lemierzyc, Pan Sawicki zwrócił o to, aby 

poruszyć  na sesji temat suchego kasztana obok jego posesji. 

Wójt poinformował, że sprawa jest w toku. 

Radna również poruszyła sprawę bałaganu przy budynku po byłej mleczarni w Lemierzycach.  

Wójt Gminy poinformował, że rada sołecka może sprawę załatwić. 

Radna Jolanta Baś zwróciła się z pytaniem, czy Wójt mógłby skierować kilka osób  do uprzątnięcia 

posesji przy ul. Kościuszki oraz  przy  przystanku przed budynkiem Państwa Małolepszych. 

Wójt Gminy poinformował, że śmieci przy przystanku będą uprzątnięte w przyszłym tygodniu. 

Natomiast jeśli chodzi o pracowników to  informacja z urzędu pracy będzie otrzymana w przyszłym 

tyg. 

     Sołtys wsi Ownice, Józef Kazieczko poinformował, że przed tablicą, obok wysokiego napięcia w 

Ownicach są odpady eternitowe. 

     Sołtysi poruszyli temat kosztów związanych z wywozem nieczystości.  

 

     Do punktu VI - Zakończenie sesji. 
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     Po wyczerpanym porządku obrad, Przewodnicząca Rady zakończyła posiedzenie słowami: 

„Wysoka Rado zamykam V zwyczajną sesje Rady Gminy Słońsk.” 

Godz.1240. 

 

Protokół sporządziła: Karina Matuszak 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Słońsk 

 (-) Lilla Burkiewicz 

 

 


